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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "A kormány feladta a termőföld védelmét? Viheti a 
külföldi?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Európai Bíróság ítélete nyomán nyilvánvaló vált, hogy a Fidesz földforgalmi törvénye képtelen
lesz megvédeni a magyar termőföldet a külföldi nyomulástól. Sajnos egyéb belpolitikai események
nagyon elvitték a figyelmet erről a roppant fontos hírről. A döntés nem érhette váratlanul a téma
iránt fogékonyakat, hiszen a törvény ellen évek óta folyt a kötelezettségszegési eljárás. A Jobbik
már a törvény vitájakor elmondta aggályait és világossá tette, hogy az elfogadott formában képtelen
lesz megvédeni a magyar földet. Csöppet sem túlzó azt állítani, hogy a helyzet drámai, hiszen a
döntés  azt  eredményezheti,  hogy  a  hazai  termőföldpiacon  külföldiekkel  vagy  akár  külföldi
tulajdonú cégekkel kell versenyeznie a hazai családi gazdálkodóknak. Igazságtalan, egyoldalú és
tragikus eredménnyel záruló verseny lesz ez. Egy olyan vállalhatatlan állapot, ahol a magyar gazdát
már nem csak a fideszes földesurak és a külföldi földhasználók nyomorgatják, de bizony a ki tudja
milyen tőkével megerősített idegen tulajdonú cégekkel is bírnia kellene a versenyt.

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy:

- Utólag hibának tartja,  hogy a termőföld feletti  önrendelkezés  feladását elfogadta az első
Orbán-kormány, mint az EU-s csatlakozás egyik feltételét? Akkor nem gondolták, hogy ebből
baj lehet? Vagy nem is érdekli ez Önöket?

- Most, hogy elkaszálta az Európai Bíróság a földforgalmi törvényt, mit fognak lépni? Most is
elárulják, magára hagyják a magyar földet és a belőle élőket? 

- Beismerik végre, hogy az egész állami földprivatizáció azt a célt szolgálta, hogy az egyik
utolsó nemzeti kézben lévő természeti  erőforrást átjátsszák a haverjaiknak, hogy aztán ők



jelentős profittal adhassák tovább immár külföldieknek? 

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2019. május 30.

Tisztelettel,

Magyar Zoltán

Jobbik
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